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نگاه

به دربی دوستانه بخندید!

ضیا عربشاهی
پیشکسوت 
فوتبال

بی برنامه بودن مدیران باشگاه و اسپانسر حوصله 
هواداران و پیشکســوتان پرسپولیس و استقلال را 
ســرآورده است. شــما نگاه کنید که امروز همه به 
برگزاری دیدار دوستانه در آلمان اعتراض دارند! من 
از مدیران دو باشگاه و اسپانسر سوال می  کنم که واقعا 
نظرات هواداران و پیشکســوتان و فهم آنها را قبول 
ندارند؟ آیا به  خاطر پول باید روی سرنوشت دو تیم 
ریسک کرد؟ شما همین الان نگاه کنید پرسپولیس 
یک اردوی سخت آماده سازی تاکتیکی و بدنسازی 
را در تهران و اوکراین پشت ســر گذاشته است. در 
تاریخ 30تیر باید در بازی بســیار مهم سوپرجام به 
مصاف نفت تهران برود. پنجم مرداد هم اولین بازی 
لیگ مقابل تیم قدرتمند فولاد برگزار می شود که  
نتیجه گرفتن در این بازی از هر مسابقه دیگری باید 
برای پرسپولیس مهمتر باشد، چون اگر تیم در اولین 
بازی نتیجه نگیرد، حاشیه درست می شود. این قضیه 
برای استقلال هم صادق است و آنها باید با آمادگی 
کامل  در گرمای شــدید آبــادان به مصاف صنعت 
نفت بروند! این دو تیم بهترین یارگیری و شرایط را 
داشته اند تا حضوری پرقدرت در لیگ را رقم بزنند! 
اما این دربی دوستانه بدموقع در آلمان می تواند آینده 
هر دو تیم را به خطر بیندازد! طبق اخبار منتشرشده 
در رسانه ها کاروان پرســپولیس و استقلال امروز و 
فردا از اردوهای خارجی خود با خســتگی به تهران 
برمی گردند! مگر می شــود چنــد روز دیگر دوباره 
به آلمــان بروند و یک بازی که حتی اگر دوســتانه 
باشد، سخت و حســاس خواهد بود، برگزار کنند 
و دوباره به ایران برگردنــد؟ آن هم چهار روز قبل از 
شروع مسابقات لیگ؟! هواداران متوجه  نشدنی بودن 
این برنامه شده اند و من متعجب هستم که مدیران 
باشــگاه ها چه اصراری به برگزاری بــازی دارند؟ 
همین دربی آلمان را اگر طبق برنامه ریزی قبلی در 
آلمان در همان تاریــخ 25 تیر برگزار می کردند، باز 
قابل توجیه بود! اما تعویق آن به تاریخ 31 تیر واقعا 
خنده دار است. مدیران پرسپولیس به نظر من مقصر 
این مسائل و بلاتکلیفی های به وجود آمده هستند. 
من حتی می گویم اگر قرار اســت دربی  دوستانه را 
در تهران هم برگزار کنند، اشتباهی بزرگ در آستانه 
شروع لیگ است! این که مدیران باشگاه پرسپولیس 
از درآمدزایی با برگزاری این بازی حرف می زنند، هم 
عجیب اســت. آقای طاهری و ترکاشوند شما مدیر 
هستید تا درآمدزایی کنید تا تیم در شرایط مطلوب 
آماده مسابقات خود شود. نه این که به  خاطر پول با 
این برنامه ریزی غلط بخواهید همه چیز را با یک بازی 
که هیچ منفعتی برای باشگاه ندارد، از بین ببرید. شما 
اگر توان درآمدزایی ندارید، چرا رفته اید پشــت آن 
میز نشسته اید؟ اگر هنر داشتید، از ابتدا برنامه ریزی 
بهتری برای برگزاری بازی دوستانه انجام می دادید 

که کار به این جا نکشد!

ورزش جهان

فدرر- چیلیچ در فینــال ویمبلدون| راجر 
فدرر، اسطوره سوییســی دنیای تنیس با برتری 3 
بر صفر مقابل توماس بردیــچ از جمهوری چک در 
دومین بازی نیمه نهایی بخش انفرادی مردان تنیس 
گرنداسلم ویمبلدون، رقیب مارین چیلیچ کروات در 
بازی نهایی معتبرترین گرنداسلم سالانه دنیا شد. 
به این ترتیب پرافتخارترین تنیسور تاریخ در بازی 
نهایی، روز یکشنبه به مصاف مارین چیلیچ کروات 

می رود.
درگیری فیزیکی، پشت پرده رفتن بونوچی 
از یووه| یکــی از جنجالی تریــن جابه جایی های 
تابستان امسال پیوستن لئوناردو بونوچی از یوونتوس 
به میلان بود. دلیل جدایی بونوچی از یوونتوس اما 
درگیری لفظی شــدید او با آلگــری و زدوخورد با 
 هم تیمی هایش در فینال لیگ قهرمانان اروپا عنوان 
شده است. بونوچی در بین دو نیمه فینال در رختکن 
با آندرئا بارزالی بشدت بحث  می کند که آلگری وارد 
این جریان شد تا شاگردانش را آرام کند. زمانی که 
بحث بالا می گیرد و دو بازیکن قصد داشتند یکدیگر 
را بزنند، دیگر بازیکنان می خواستند مانع این اتفاق 
شــوند که درنهایت این درگیری با ســیلی محکم  
بونوچی به پائولو دیبالا به پایان رسید. با به هم ریختن 
روحیه تیمی هم در نیمه دوم یــووه بازی را به رئال 
واگذار کرد تا به این ترتیب همین اتفاقات باعث کنار 

گذاشته شدن بونوچی از یووه شود.
چراغ ســبز مورینیو به بازگشت زلاتان| 
رســانه های بریتانیایی از تأیید بازگشــت زلاتان 
ایبراهیموویچ به منچستر یونایتد توسط ژوزه مورینیو 
خبر می دهند. مورینیو در پاســخ به سوالی درباره 
بازگشت زلاتان به من یونایتد گفته است: »ممکن 
است که زلاتان به منچستر بازگردد«. درحال حاضر، 
زلاتان ایبراهیموویچ دوران نقاهــت خود را پس از 
آسیب دیدگی در رقابت های یورو لیگ طی می کند. 
پیش از این من یونایتد اعلام کرده بود؛ با همکاری 
خود با ستاره 35ساله ســوئدی پایان خواهد داد اما 
به نظر می رسد زلاتان یک فصل دیگر در اولدترافورد 

خواهد ماند.
بارسایی ها برای جذب پائولینیو به چین 
می روند| بــا وجود تهدیدهای باشــگاه گوانگژو 
اورگرانده مبنــی بر عدم  رضایــت از نوع مذاکره 
بارســلونا برای جذب پائولینیو، باشگاه بارسلونا 
تصمیم دارد تا هفته آتــی پرونده این انتقال را نیز 
با موفقیت ببندد. با این که باشگاه چینی تمایلی به 
فروش پائولینیو با ارقام زیر 40 میلیون یورو ندارد 
اما شنیده می شود که بارسلونا می خواهد با اعزام 
نمایندگان خود به چین با مدیران گوانگژو بر سر 

پائولینیو مذاکره داشته باشد.

شهروند|  نتایج نه چنــدان جالب تیم ملی بزرگسالان بسکتبال در 
یکی، 2 ســال اخیر انتقادها را به مدیریت این فدراسیون افزایش داده و 
حالا ناکامی تیم جوانان نیز به این مسأله اضافه شده تا دامنه انتقادات 
از مرد مســن بســکتبال ایران افزایش پیدا کند اما او برای اولین بار در 

سال های اخیر تصمیم گرفت از مردم معذرت خواهی کند! 
بد بودیم؛ عذرخواهی می کنم

پانزدهمی تیم بســکتبال جوانان در میان 16 تیم مسابقات جهانی 
باعث شد محمود مشحون که عادت به عذرخواهی ندارد، مجبور به این 
کار شود: »به هیچ وجه از این نتیجه راضی نیستم. قابلیت بازیکنان ما 
خیلی بیشتر از این بود و حداقل باید در رده دهم یا یازدهم جام جهانی 
جای می گرفتیم. خیلی از این نتیجه متاثر شدم و از علاقه مندان واقعی 
بســکتبال باید عذرخواهی کنم. هر کســی در هر مسئولیتی که قرار 

می گیرد، دلش می خواهد به بهترین نحــو آن کار را انجام دهد. قطعا 
کادرفنی هم باید بهتر عمل می کرد اما دیگــران می توانند مرا مقصر 

بدانند.«
برای رفتن 30ثانیه هم معطل نمی کنم

رئیس فدراسیون بســکتبال در واکنش به انتقادات صورت گرفته 
و احتمال تغییرات در رأس این فدراســیون می گوید: »بار ها گفته ام 
لحظه ای که قرار بر ایجاد تغییر باشد، 30ثانیه هم معطل نمی کنم. مگر 
وزارتخانه با من تعارف دارد یا مشکلی با من دارند؟ اصولا برای موقعیت 
مســئولان مگر چارچوبی وجود دارد که وزیر مســتقل و توانا نتواند 
مسئولی را برکنار کند؟« او همچنین به کناررفتن ستاره های مطرح 
تیم ملی نیز اینطور واکنش نشــان می دهد:   »بازیکنانی مثل صمد، 
کامرانی یا آفاق واقعا ستاره بودند و بنرهای  سالن آزادی هم نمایان است 

که با حضور آنها چه اتفاقی افتاد. با این وجود تا چه زمانی می شد با این 
نفرات پیش برویم؟ دیگر شرایط اجازه ادامه همکاری را نمی داد اما به 

این زودی کسی مهدی کامرانی، صمد نیکخواه و آفاق نمی شود.«

 رئیس 76ساله فدراسیون بسکتبال از مواضعش کوتاه آمد

مشحون: عذر می خواهم!

کیوسک

رد پیشنهاد 100 میلیون یورویی

روزنامه ایتالیایی »توتو اســپورت« تیتر و عکس 
اصلی خود را به پیشنهاد صد میلیون یورویی برای 
گونزالو هیگواین اشــاره کرد. این روزنامه نوشــت: 
»یووه پیشنهاد صد میلیون یورویی برای پیپیتا را رد 

می کند.«

امباپه هنوز در فکر رئال

روزنامه اسپانیایی »مارکا« مصاحبه امباپه مهاجم 
موناکو را پس از حضور در تمرینات تیم فرانســوی 
منتشــر کرد. امباپه نشــان داده هنوز به رئال فکر 
می کند: »ماندنم در موناکو قطعی نیست؛ نمی دانم 

در این تیم می مانم یا خیر.«

شایعه روز

 برنز بادآورده
برای ژیمناست ایرانی

با مثبت اعلام شدن 
ژیمناســت  دوپینگ 
قزاقستانی، به احتمال 
برنز  مــدال  فــراوان 
رقابت هــای  در  وی 
آســیای  قهرمانــی 
2015 هم پس گرفته 

می شــود و به ژیمناســت ایران می رسد. سایت 
فدراســیون جهانی ژیمناستیک چند روز پیش با 
انتشار خبری از دوپینگ نماینده کشور قزاقستان 
در مسابقات جهانی وارنا بلغارستان در  سال 2015 
خبــر داد. با تأیید مثبت بــودن آزمایش دوپینگ 
این ورزشــکار وی باید مدال هایی را که از  ســال 
2015 به بعد کســب کرده، پس بدهد. عزیز بیک 
در مسابقات قهرمانی آسیا در  سال 2015 توانست 
به مدال برنز دار حلقه دســت پیدا کند و اکنون با 
قطعی شــدن دوپینگش به احتمال زیاد مدالش 
نصیب  هادی خناری نژاد می شود که در آن رقابت ها 
پس از »عزیزبیک« در رتبه چهارم قرار داشت و با 
این حساب باید منتظر این باشیم تا مدال برنز دار 
حلقه مسابقات قهرمانی آسیا به نماینده ایران برسد. 
اتفاقی که البته به پیگیری وزارت ورزش و جوانان 
و فدراسیون ژیمناستیک هم نیاز دارد. پیش از این 
عبدالله جامعی دیگر نماینده ژیمناستیک ایران در 
مسابقات قهرمانی ژیمناستیک مردان آسیا موفق 
شده بود به مدال تاریخی برنز خرک حلقه برسد و 
حالا به احتمال فراوان  هادی خناری نژاد نیز در آن 

شریک خواهد شد.

آن سوی مرز

افزایش رقم قرارداد گوچی
باشگاه هیرنفین برای متقاعدکردن ستاره ایرانی 
خود بابت تمدید، بهترین پیشــنهاد مالی را به او 
ارایه داد. پس از مذاکرات رضا قوچان نژاد با باشگاه 
هیرنفین، این بازیکن ایرانی متقاعد شد که یک سال 
دیگر هم به حضورش در این تیم ادامه دهد. ظاهرا 
یکی از دلایل اصلی که گوچی را متقاعد کرده، در 
هیرنفین بماند، افزایش چشمگیر قرارداد اوست. با 
این وجود احتمال دارد گوچی پس از جام جهانی از 

این باشگاه هلندی جدا شود.

 تمجید رسانه های بلژیکی
از مهاجم ایرانی

نمایش مهاجم ایرانی در دیدار دوستانه این تیم 
مقابل حریف فرانسوی بازتاب خوبی در رسانه های 
بلژیکی داشت. شــارلوا در یکی دیگر از بازی های 
تدارکاتی پیش فصل خود در کمپ کامون پیکاردیه 
فرانســه مقابل تیم آمینس به میدان رفت که این 
بازی درنهایت با تساوی یک بر یک به پایان رسید. 
رضایی در این دیدار موفق به گلزنی نشد اما با پاس 
خوب خود دســولیل هم تیمی اش را در موقعیت 

گلزنی قرار داد.

اولین نمایش رامین در اوستنده
تیم اوستنده بلژیک در نخستین بازی تدارکاتی 
پیش فصل در حضــور مدافع ایرانــی خود مقابل 
حریف دسته اولی متوقف شد. در این بازی تدارکاتی 
اوستنده درحالی  که رامین رضائیان را از نیمه دوم 
به عنوان یار تعویضی در اختیار داشت، مقابل تیم 
دسته اولی روسلار به تساوی یک بر یک رضایت داد. 

رضائیان در این دیدار نمایش خوبی داشت.

ورزش
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شهروند| آمار پیروزی های تیم ملی ایران مقابل کره جنوبی در 7 سال 
اخیر آماری فوق العاده است. وقتی به تاریخچه بازی های ایران و کره مراجعه 
می کنیم، می بینیم که تیم ملی ایران 7 سال است مقابل یکی از ابرقدرت های 
قاره آسیا نتیجه ای جز پیروزی کسب نکرده تا نشان بدهد چشم بادامی ها در 

مقطع کنونی هنری برای بردن ایران ندارند.
کی روش و طلسم کره ای ها

کره ای ها در سال های اخیر نه تنها بردی مقابل ایران به دست نیاورده اند 
بلکه در گلزنی به ایــران هم ناکام و ناتوان بوده اند. این درحالی اســت که 
کره جنوبی در سال های اخیر یکی از بهترین تیم های آسیا بوده  و پیشرفت 
زیادی داشته  است اما انگار به دست کی روش طلسم شده اند. همین موضوع 
عطش کره ای ها را برای پیروزی مقابل ایران در دیداری که کمتر از یک ماه 
دیگر برگزار می شود را بیشتر از همیشــه بالا برده است. البته سرنوشت 
کره ای ها برای صعود به جام جهانی هم بستگی زیادی به نتیجه بازی آنها 

مقابل ایران دارد.
یک تیر و دو نشان

خبرگزاری یونهاپ کره جنوبی در فاصله دوماه مانده تا بازی تیم ملی این 

کشور مقابل ایران از تمهیدات ویژه برای پیروزی مقابل تیم کی روش خبر 
داده اســت. این خبرگزاری به عزم کره ای ها برای شکست ایران و صعود 
به جام جهانی برای نهمین بار پی درپی اشــاره کرده است. درحال حاضر، 
چشم بادامی ها موقعیت حساسی برای صعود به جام جهانی دارند. آنها باید 
در دو بازی باقیمانده مقابل ایران و ازبکستان پیروز باشند تا شانس صعود را از 
دست ندهند. بعد از اخراج سرمربی آلمانی کره و حضور شین تائه یونگ روی 
نیمکت این تیم اکنون کره ای ها امید زیادی به پیروزی در دو بازی آینده و 
صعود دارند اما خودشان هم می دانند کارشان مقابل ایران ساده نیست. به 
همین دلیل این روزها، مسئولان فوتبال کره جنوبی هر ابزاری که دارند را به 
کار می گیرند تا هم در بازی حیثیتی مقابل ایران پیروز باشند، هم شانس 

حضور در روسیه را از دست ندهند.
بهترین فرصت برای کره جنوبی

خبرگزاری یونهاپ در تحلیل خود از شرایط تیم ملی کره به این موضوع 
هم اشــاره کرده، با این که طبق قوانین فیفا تیم های ملی برای حضور در 
بازی های رسمی خودشــان تنها می توانند 72ساعت زودتر از موعد مقرر 
بازیکنانشان را در اختیار داشته باشند اما سرمربی کره موافقت باشگاه های 

این کشــور را جلب کرده تا 10روز قبل از بازی ایران تمام بازیکنان خود را 
در اختیار داشته باشد. جالب اینجاست که تاکنون تمامی تیم های حاضر 
در لیگ کره با این درخواست سرمربی شــان موافقت کرده اند و تیم ملی 
کشورشان را نسبت به تیم های باشگاهی ارجح دانسته اند. حالا که صعود 
ایران قطعی شده و بازی با کره برای شــاگردان کی روش فرمالیته است، 
کره ای ها به خیال خود بهترین فرصت را در اختیار دارند تا هم از ایران انتقام 

بگیرند و هم راه صعود را هموار کنند.

برتری 7ساله کی روش بر چشم بادامی ها بازی آینده را حساس می کند

بسیج  کره ای ها برای شکست ایران

شهروند|  در فوتبال ایــران سوال های بی جواب 
زیاد و مهمی وجود دارند که مدیریت معمولا اراده ای 
از خود برای پاسخ دادن به آنها نشان نمی دهد! در این 
میان اتفاقات فوتبال کشــور در حوزه های مختلف 
هم باعث می شود تعداد این ســوال های بی جواب 
روزبه روز بیشــتر شــود! حالا اما تازه ترین سوال به 
خنده دار ترین پرسش هایی تبدیل شده که مسئولان 
پاسخ قانع کننده ای درباره آن به اذهان عمومی ارایه 
نمی دهند! امروز تمام اهالی فوتبال ایران که اخبار و 
اتفاقات روز را دنبال می کنند، دوست دارند مدیران 
فدراسیون فوتبال به این سوال پاسخ بدهند؛ این که 
هندزفری،  چراغ قوه و فلش چه کمکی به بازیکنان 
تیم امید در آستانه اعزام به مسابقات انتخابی قهرمانی 
آسیا و المپیک خواهند کرد که در مراسم بدرقه این 

وسایل را به بازیکنان و مربیان هدیه دادند؟
هدایا بعد معنوی دارد؟!

جمعه شب مراسم بدرقه ای که فدراسیون فوتبال 
برای تیم امید برگزار کرد،  بدون تعارف به سوژه خنده 
اهالی فوتبال ایران تبدیل شده است! این مراسم روز 
جمعه در هتل آکادمی فوتبال با حضور مهدی تاج، 
محمدرضا ســاکت و برخی از اعضای هیأت رئیسه 
فدراسیون فوتبال برگزار شد. در حاشیه این مراسم 
بسته ای به عنوان هدیه توســط مدیران فدراسیون 
فوتبال به آنها داده شــد. از همان ابتدا سوال اصلی 
این بود که مدیران برای انگیزه دادن به تیم ملی امید 
و آینده سازان فوتبال ملی ایران چه هدیه ای را  درنظر 
گرفته اند. این نکته ای بود که مجری مراسم هم که 
انگار در جریان عمق فاجعه قرار داشت، چندبار تأکید 

کرد که این هدایا بیشتر جنبه معنوی دارد تا مادی!
هدایای عجیب

در پایان مراسم بدرقه خبرنگاران به سراغ بازیکنانی 
رفتند که نمی دانستند فدراسیون چه هدیه ای به آنها 
داده است! یکی از گزارشــگران تلویزیونی از صادق 
محرمی ستاره جوان پرسپولیس می خواهد که بسته 
اهدایی فدراسیون فوتبال را باز کند تا مشخص شود 
چه  چیزی به بازیکنان داده شده است. بازشدن هدیه 
محرمی اما باعث شد همه چیز تحت تأثیر این بسته 

قرار بگیرد، چراکه مدیران فوتبال ایران در آســتانه 
اعزام تیم امید به رقابت های انتخابی قهرمانی آسیا و 
المپیک،  به هرکــدام از بازیکنان و اعضای کادر فنی 
و مربیگری و تدارکانی یک فلش مموری،  چراغ قوه 
و هندزفــری اهدا کردند! وســایلی که هیچ توجیه 
مناســبی برای انتخاب آن در راستای هدیه دادن به 
امیدها وجود نداشت. البته سایر خبرنگاران حاضر در 
مراسم هم از بازیکنان دیگر تیم امید درباره هدیه ای 
که دریافت کردند، سوال کردند که با بازشدن هدیه 
خیلی سریع اخبار و عکس های انتقادی بسیار زیادی 

در فضای مجازی به  خاطر این اتفاق منتشر شد.
مدیریت بحران

بازیکنان تیم ملی امید کــه از ترس محرومیت و 
برخورد فدراسیون هیچ حرفی برای گفتن نداشتند، 
هرچند در جمع های خودمانی از هدایای فدراسیون 
ناراحت بودند و اعتقاد داشــتند فلش و هندزفری 
و چراغ قوه هیچ کمکی به آنها بــرای صعود به جام 
ملت های آســیا و موفقیت در ایــن بازی های مهم 
نمی کند،  اما در صحبت با خبرنگاران ترجیح دادند 
علیه فدراسیون هیچ موضع گیری نداشته باشند تا 
وارد حاشیه نشوند. مدیران تیم امید هم البته خیلی 
سریع وقتی متوجه حاشیه های به وجود آمده قرار 
گرفتند، از بازیکنان خواســتند از جمع خبرنگاران 
فاصله بگیرند تا بحرانی در آستانه اعزام به وجود نیاید!

لباس مجید به جای آدیداس
تجربه نشــان داده که مدیران فدراسیون فوتبال 
برای بالابردن ســطح روحیه تیمــی حتی پاداش 
نقدی در خور شأن بازیکنان تیم امید برای مسابقات 
پیش رو برای آنها درنظر نگرفته اند. به  هرحال، هنوز 
پاداش ســومی تیم ملی فوتســال در جام جهانی 
و حضور تیم ملی جوانــان در جام جهانــی به آنها 
پرداخت نشده اســت و این احتمال وجود دارد که 
بازیکنان تیم امید  نیز به لیســت طلبکاران پاداش 
اضافه شوند. نکته قابل تأمل دیگر درباره تیم امید این 
است که در اتفاقی غیرقابل باور دیگر آنها در شرایطی 
عازم مسابقات رسمی انتخابی جام ملت های آسیا و 
المپیک می شوند که قرار نیست مثل سایر تیم های 

ملی از لباس های برند آدیداس استفاده کنند. مدیران 
فدراسیون فوتبال بنا به دلایلی نامعلوم و در شرایطی 
که لباس های آدیداس در انبار وجود داشت،  تصمیم 
گرفتند امیدها در مسابقات خود از لباس های تولیدی 
ایرانی مجید اســتفاده کنند و به همین ترتیب دو 
دست لباس ســفید و قرمز با برند مجید در اختیار 

مدیریت تیم قرار گرفت!
برنامه ریزی نامناسب فنی

از هدیــه عجیــب و غیرقابل باور فدراســیون و 
لباس های تیــم امید اگــر بگذریم، دربــاره نحوه 
جمع شــدن این تیم و اردوی آماده ســازی هم در 
روزهای اخیر حــرف و حدیث های بســیار زیادی 
وجود داشته اســت و مدیران فدراسیون در آخرین 
لحظه توانستند مقدمات حضور بازیکنان لیگ برتری 
در اردوی تیم را فراهم کنند. امیدها روز گذشته در 
شرایطی عازم قرقیزستان شــدند که امیرحسین 
پیروانی تاکنون نتوانســته با تیم کامل یک جلسه 
تمرینی برگزار کند و حتی بازیکنان خط دفاعی یک 
جلسه تمرینی هم در کنار هم طبق اخبار منتشرشده 
در رســانه ها برگــزار نکرده اند! در چنیــن اوضاع 
نابســامانی اما این تیم دور هم جمع شــد تا در این 
مسابقه با قرقیزستان،  عمان و سریلانکا مسابقه بدهد. 
جالب اینجاســت که برای حضور در مرحله نهایی 
جام ملت های آسیا شــاگردان امیرحسین پیروانی 
در این گروه باید اول شــوند. درنهایــت 3 تیم برتر 
جام ملت های آسیا هم جواز حضور در المپیک را به 
دست خواهند آورد. این برنامه ریزی فدراسیون برای 
تیم امیدی است که بیش از 40 سال در راه یافتن به 

مسابقات المپیک فقط ناکامی به دست آورده است.
به تیم کی روش هم این هدایا را می دهند؟

حالا یک ســوال دیگر هم ذهن اهالی فوتبال را به 
خود مشغول کرده اســت! اگر فدراسیون فوتبال به 
بازیکنان و اعضای کادر فنی تیم ملی بزرگســالان 
در آستانه مسابقاتی رســمی چراغ قوه،  هندزفری و 
فلش هدیه می داد، کارلوس کی روش چه واکنشی 
به این اتفاق نشــان مــی داد؟ مربی کــه بیانیه ها و 
مصاحبه های آتشــین او علیه وزیر ورزش، مقامات 

مختلف فدراسیون در سال های اخیر به خاطر عدم 
حمایت کافی از تیم بزرگسالان در زمینه اردوهای 
آماده ســازی،  بازی های دوســتانه، زمین تمرین،  
همکاری باشــگاه های لیگ برتری و... جنجال های 
بسیار بزرگی را به  دنبال داشت. همچنین استفاده 
تیم ملی از لباس های تولیدی شــرکت آل اشپورت 
و جیووا با نوعــی از اعتراض و تهدید به اســتعفای 
کی روش همراه شــد که مدیران را مجبور کرد برای 
تیم ملی بزرگســالان از بازار آزاد لباس برند آدیداس 
خریداری کنند! کی روش در تمام این سال ها برای 
شــاگردانش و حمایت از تیم ملــی یک تنه مقابل 
بسیاری از مدیران ایســتاد و ما حالا شاهد سکوت 
امیرحسین پیروانی درباره اتفاقات تلخی هستیم که 
برای تیم امید رخ داد! اینجاست که تفاوت کار و رفتار 
مربیان خارجی و داخلی برای اهالی فوتبال مشخص 

می شود!
مدیر تیم امید: همه می دانیم فدراسیون 

مشکل مالی دارد
 حسین اخوت مدیر تیم ملی امید در گفت وگو با 
روزنامه شــهروند درباره جنجال های به وجود آمده 
به  خاطر هدایای فدراســیون فوتبــال به بازیکنان 
می گوید: »فوتبال ما در شرایط کنونی به همدلی و 
اتحاد نیاز دارد. همه می دانیم که فدراسیون فوتبال با 
مشکلات اقتصادی شدیدی رو به روست و هماهنگی 
و برنامه ریزی برای 18 تیم ملی با این شرایط مالی کار 
بسیار سختی است. ما همین که مدیران فدراسیون 
به فکر بچه ها بودند، از آنها تشکر می کنیم. البته باید 
تأکید کنم بچه ها برای پیراهن مقدس تیم ملی بدون 
توجه به این مسائل و داستان های مادی با جان و دل 

برای موفقیت تیم امید تلاش خواهند کرد.«
اخوت در پاسخ به این سوال که هندزفری،  فلش 
و چراغ قوه چه کمکی به ملی پوشــان در آستانه این 
بازی های مهم می  کند و چه ارزشــی برای آنها دارد، 
گفت: »درباره این ســوال بایــد از مدیران محترم 
فدراسیون و دوستانی که این هدایا را تهیه کرده اند، 
ســوال کنید. من خودم جوابی بــرای این موضوع 

ندارم«!

هدایای عجیب فدراسیون در مراسم بدرقه تیم امید سوژه فضای مجازی شد

طلسم شکنی با هندزفری، فلش و چراغ قوه!
     مدیر تیم امید در گفت وگو با »شهروند«: مشکلات مالی فدراسیون را درک می کنیم

  بازیکنان تیم امید درحالی عازم قرقیزستان شدند که به جای آدیداس، برند ایرانی برتن خواهند کرد 


